

From: "Mara E Slifkin" <[REDACTED]>

To: "[REDACTED]" <[REDACTED]>

Subject: American Express Travel Counselor

Date: Tue, 27 Nov 2012 14:48:43 +0000

Inline-Images: image001.png

I hope you were so pleased with your service that you would refer American Express Travel to a friend.

Mara E. Slifkin | Travel Counselor - CTN

cid:image002.png@01CD0CBE.26867



My Business Hours: 6:00 a.m. - 2:30 p.m. Sunday - Thursday EST

American Express made the following annotations on Tue Nov 27 2012 07:48:42

"This message and any attachments are solely for the intended recipient and may contain confidential or privileged information. If you are not the intended recipient, any disclosure, copying, use, or distribution of the information included in this message and any attachments is prohibited. If you have received this communication in error, please notify us by reply e-mail and immediately and permanently delete this message and any attachments. Thank you."

American Express a ajout  le commentaire suivant le Tue Nov 27 2012 07:48:42

Ce courrier et toute pi ce jointe qu'il contient sont r serv s au seul destinataire indiqu  et peuvent renfermer des renseignements confidentiels et privil gi s. Si vous n' tes pas le destinataire pr vu, toute divulgation, duplication, utilisation ou distribution du courrier ou de toute pi ce jointe est interdite. Si vous avez re u cette communication par erreur, veuillez nous en aviser par courrier et d truire imm diatement le courrier et les pi ces jointes. Merci.
